

19.11.2020

Уважаемые клиенты Transfluid s.p.a

Этим письмом мы подтверждаем, что компания ООО «ИНТЕРТЕХНОЛОГИЯ» ИНН 7728673082, КПП 772801001, ОГРН 5087746215090 адрес: 117342 Москва, ул. Бутлерова 17Б оф 323, является нашим Авторизованным дилером на территории Российской Федерации, Республики Беларусь и Республики Казахстан.

ООО «ИНТЕРТЕХНОЛОГИЯ» предоставлены полномочия на участие в тендерах, на право поставки и продажи оборудования. На все оборудование, произведенное Transfluid s.p.a и поставляемое ООО «ИНТЕРТЕХНОЛОГИЯ» действует гарантия производителя.

Письмо действительно до 31 Декабря 2021 года.

Dear Customer of the Transfluid s.p.a.

With this letter, we are confirm that company ООО "INTERTEHNOLOGY" INN7728673082, KPP772801001, OGRN 5087746215090 Address: 117342 Moscow, Butlerova street, 17b of. 323 is our authorized Dealer in the Russian Federation, the Republic of Belarus and the Republic of Kazakhstan.

ООО "INTERTEHNOLOGY" has been given the authority to participate in tenders, for the right to supply and sell equipment. All equipment manufactured by Transfluid s.p.a and supplied by ООО "INTERTEHNOLOGY" is warranted by the manufacturer.

This letter valid till to 31th of December 2021.

President and CEO
of Transfluid s.p.a.

firma del respo
TRANSFLUID S.p.A.
President and C.E.
Ugo Pavesi



Ugo Pavesi